
Marzec 2024 rok 

W marcu odbyły się 3 posiedzenia Zarządu, na których podjęto 19 uchwał 

 

1. Sprawy członkowsko-mieszkaniowe                                             8 uchwał 

     - uchwały dotyczyły indywidualnych spraw członków Spółdzielni  

     - został omówiony status mieszkania w budynku Batorego 39, które przejęła  

        Gmina Gdańsk i w sytuacji Spółdzielnia ma szanse odzyskać część zadłużenia 

 

2. Sprawy finansowo-księgowe                                                          3 uchwały 

     - uchwały dotyczyły indywidualnych spraw członków Spółdzielni 

              

3. Sprawy eksploatacyjne                                                                    1 uchwała 

     - uchwała dotyczyła indywidualnej sprawy członka Spółdzielni 

 

  4. Sprawy techniczne                                                                          7 uchwał 

        uchwały dotyczyły: 

     - w związku z małą ilością ofert i potrzebą uwzględnienia zmian w Regulaminie udzielania 

       zamówień na roboty budowlano-remontowe i eksploatacyjne unieważniono negocjacje  

       na roboty murarskie, dekarskie malarskie, elektryczne, gazowe i montaż drzwi ALU. 

     - zatwierdzono wybór firmy kominiarskiej świadczącej usługi kominiarskie w  

       2024 roku w zasobach Spółdzielni 

    - usunięto w trybie awaryjnym zapadniętego dojścia do budynku Góralska 55 a 

     - skierowania zapytania ofertowego na przeglądy gazowe (przegląd jest obowiązkowy) 

     - wysłano zaproszenie na negocjacje w sprawie przeglądów 5-letnich (wpłynęła 1oferta) 

     - wyrażono zgodę na wymianę i zlecenie wykonania wymiany stolarki okiennej – wejście  

       na dach przez pomieszczenie maszynowni dźwigu w budynku Ostrowskiej 2, Leśny Stok 4 

       oraz wymianę stolarki drewnianej na stolarkę PCV w pomieszczeniu wózkarni w budynku    

        Góralska 63 C 

       - wyrażono zgodę na wymianę stolarki okiennej w pomieszczeniu wspólnym  



         w budynku Partyzantów 95/97 

 

         W dniu 18 marca odbyło się spotkanie Zarządu z mieszkańcami os. Niedźwiednik w  

          sprawie problematycznego śmietnika. 

 

         Z ramienia Rady Nadzorczej u marcu w posiedzeniu Zarządu uczestniczyła Pani  

         Alina Siłakowska i Pan Tomasz Piotrowski. 

 


